
PRoTOKOLL FÖRT VID STYRELSEMÖTE I

vÄcsRIvI rÄIUC H CrSrö NE N I N G H E I M DAL SKOGS BAC KEN
PN/16081s 8.e styrelsemötet S 1 -9
Tid: Måndagen den 15 augusti kl. 18.00

Plats: Hos Rolf Elsrud

Ncirvarande: Lars-Inge Curlsson ( LIC ) Ordforande

Gunnar Gustafsson (GG) Vice ordförande
Stefan Tidholm (ST) sekreterare
Rolf Elsrud (RE) Kassör
Tove Wiik (TW) Valberedning
SoJia Pettersson(SP) Suppleant

Frånvarande Pontus Norlin(PN) Suppleant
Jo aki m T o rpfe I dt (JT) Val b er e dni ng
Jan Hörman(JH) Ledamot

S 1 Mötets öppnande
Ordförande förklarar mötet öppnat.

S 2 Godkännande av dagordning
Dagordningen godkänns utan ändringar

S 3 Genomgång / godkännande av föregående protokoll
Protokoll från föregående möte godkänns utan ändringar.

S 4 Skrivelser/rapporter

. Sladdning och grusning beställd av LlC. Kommer att genomföras
under augusti i samband med regn för att få en bra effekt av
åtgärden.

. Fällning av 3 lutande träd kvarstår til hösten (RE)

. Justering av dom återstående 5 fastigheternas andelstal hos
Lantmäteriet har nu godkänts. En fastighet återstår dock (13:298). RE
diskuterar en lösning med Lantmäteriet.

o TW följer upp resultatet av trafikräkningen som utförts av Trafikverket.

S 5 Ekonomiska läget

. Budgeten är i balans.
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PROTOKOLL FORT VID STYRELSEMOTE I

VÄGSAM FÄLLIG H ETS FÖRE N I N G H EI M DAL SKOGS BAC KEN
PN/160815 8.e styrelsemötet$ 1 -9

Saldo Budget Utgift

Kassa 775.00
Plusgiro ?25.935. CI6

Sparkonto 80.958.62
Asfallfond 83"603"32

Summa 3$1,272.00

Skulder 57.0CI2.32

Omkost 3.019.70 21,000.00 18,980.30
Vågkonto 104,501.00 220,000.00 115,4$9.00
Asfalt
Cykel 10.000.00 25"S00.0S 15,000.00
Grön 2.700.00 15,S00.0S 22,300.0S
Belysning 4.83I.06 30,000.S0 25,161.94

Skulder lir: EON djuli,'augusti], diknirrg Fårtickevegetr. stl,relsearr.ode.

Dessutom skall ca 12-000.- avsd.ttas till asfaltfotrden.

s 6 
"tt:ti:l"r.tr"rror 

kommer att tippas vid cykerbanan i ansrutnins til
Kärret. Detta för att förlänga pulkabacken. Transport och
utplanering av massorna ombesörjs av den fastighetsägare som
bidrar med schaktmassorna.

Lundbergs har avverkat skog längst upp på Champinjonvägen
samt i skogen söder om Björksoppsvägen, detta på mark som
förvaltas av samfälligheten. Detta på fastighetsägarnas begäran
och för att ge mer sol på tomterna. Lundbergs missade att
informera samfälligheten och har bett om ursäkt för detta.

Lundbergs har för avsikt att påbörja arbetet med vägar, belysning,
vatten och avlopp mm iAnnelundsområdet under våren.
Lundbergs har för avsikt att betala in avgiften för dessa fastigheter
under hösten. Vi diskuterade om att ta diskussionen med
Lundbergs gällande kontinuerliga byggmöten under projektets
gång. Detta för att följa upp hur den tunga byggtrafiken ska
hanteras. Lantmäteriet bör även kontaktas för att vi ska få en
tydlig bild av var tomtgränserna går i relation till vägen. Detta för
att ta reda på var det är möjligt att bredda och forstärka vägarna.

S 7 Övriga frågor

Följande frågor togs upp infor årsmötet
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PROTOKOLL FORT VID STYRELSEMOTE I

VÄGSAM FÄLLIG H ETSFöRE N I N G H E I M DAL SKOGS BAC KEN
PN / 160815 S.estyrelsemötetS1-9

Rapport från Valberedningen

o Mona Filipsson är tillfrågad att bli ledamot i valberedningen
för att ersätta Joakim Torpfeldt.

o Thomas Olsson återstår att tillfråga gällande en fortsättning i

rollen som Revisorsuppleant. Detta gäller även Antti
Stetsko gällande rollen som Revisor.

o Gällande övriga val föreslås sittande ledamot för omval.

Styrelsen föreslår en avgift för tung trafik om 10.000 kronor i

samband med nybyggnation av hus och 2.500 kronor vid mindre
projekt som ex pool eller tillbyggnad. Denna avgift ska debiteras i

samband med att bygglov beviljas och syftar till att finansiera
merkostnader för vägundehåll. Detta tas upp för beslut på
årsmötet och Styrelsen får i uppdrag att formulera regelverket.

En "städavgift" om 250 kronor föreslås för dom som inte deltar i

Samfällighetens årliga arbetsdagar. Detta tas upp for beslut på
årsmötet. Vi behöver dock undersöka hur vijuridiskt kan debitera
denna typ av kostnad. RE kollar detta inför årsmötet.

Fastställande av ordningsstadgar ska upp för beslut på årsmötet.

Gällande Emma Björklunds motion gällande upprustning av
lekplatsen.

o Styrelsen förordar att trappan vid rutschkanan tas bort då
den är i dåligt skick. Det krävs då att kullen justeras for att
tillse att det inte blir en för stor nivåskillnad mellan marken
och kanan. Alternativet är att bygga en ny trappa.
Styrelsen(LlC) åtar sig att undersöka alternativen.

o Målen foreslår vi att dom ska tas bort och inte ersätts då
dom är trasiga. lstället hänvisar vi till fotbollsplanen för spel
med må|.

o Önskemålet om en förvaringslåda tillstyrks ej då det medför
ett utökat ansvar för samfälligheten gällande vad som
hamnar i den.

o Gällande att använda gummidäck i gungställning och
klätterställning så förordar Styrelsen att vi följer dom
rekomendationer som utgår till landets kommuner. Dvs
däck bör ej användas som material vid nybyggnation men
dom bedöms inte som så hälsofarliga att dom behöver
bytas ut i fortid då barnen endast i mycket begränsad
omfattning är i kontakt med däcken.
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PRoToKoLL FöRT VID STYRELSEMÖTT I

vÄcsnru rÄIu C H ErS rÖRE N I N G H E I M DAL S KOGS BAC KEN
PN / 160815 S.estyrelsemötetS1-9

o Frågan bör även ställas under årsmötet om medlemmarna
anser att vi bör göra nyinvesteringar i lekplatsen och i

vilken omfattning. Exempelvis att åtgärda sandlådan eller
byta ut lekredskap.

Ett budgetförslag i linje med 201512016 bereds av RE.

Följande externa möten har genomforts sedan föregående möte
(=period) vilket är grund för ekonomisk ersättning

Antal möten perioden Antal möten 2015-2016

Ordförande(llG)

Kassör(RE)

Sekreterare(ST)

Ledamotl (GG)

Ledamot2 (JH)

Suppleantl (PN)

Suppleant2 (SP)

0

0

0

0

0

3

1

0

1

0

0

0

0

0

$ 8 Nästa möte
Nästa möte 24 augusti klockan 20:00 i Fyren Ekalmens skola.

S 9 Mötets avslutande
Ordförande förklarar mötet avslutat.

Vid protokollet Justeras
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Stefan Tidholm Rolf Elsrud
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